

## Verslag Vergadering 4 (8/8/22)

Datum: 8/8/22	Tijd: 20:00	Locatie: Sportoase Wilsele
---------------	-------------	----------------------------

Aanwezig:	<input checked="" type="checkbox"/> Pieter Thysen <input checked="" type="checkbox"/> Michèle Messiaen <input checked="" type="checkbox"/> Didier Bosman <input checked="" type="checkbox"/> Bart Delhaye <input checked="" type="checkbox"/> Dirk Janssens
Voorzitter:	Didier Bosman
Notulist:	Didier Bosman
Datum volgende vergadering:	5/9/22 20:00

### Agenda

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering
2. Openstaande punten vorige vergaderingen
  - a. 1.3.b Provinciale boetelijst 2022-2023: voorstel
  - b. 1.3.d Hervorming Jeugdreeksen
3. Provinciale werking
  - a. Clubs
    - i. Rondvraag werking / verwachtingen / ondersteuning PC
  - b. Secretariaat
  - c. Penningmeester
    - i. Kasverslag (summier overzicht)
    - ii. Budgetering : actuele situatie
  - d. Interclub
    - i. Opmaak kalender
    - ii. Voorstel tot afschaffen van artikel C.22
  - e. Arbitrage
  - f. ICT
    - i. Ideeën vernieuwing provinciale website (ideeën, goede en slechte punten huidige website, prioriteiten, ...)
  - g. PC
    - i. Opstellen charter missie & visie PC
    - ii. Implementatie sportieve visie / uitbouw
    - iii. Sponsoring
  - h. Organisaties
    - i. Overzicht opkomende organisaties
    - ii. Debriefing voorbij organisaties
  - i. Jeugdsubsidies
4. Werkzaamheden VTTL
  - a. Verslag vorige vergadering
  - b. Agenda volgende vergadering
  - c. Jeugdtrainingen stavaza
  - d. Aanrekening inschrijvingsgelden
5. Werkzaamheden NR / NRvB
  - a. Verslag vorige vergadering

- b. Agenda volgende vergadering  
6. Varia

## Verslag vergadering 4 d.d 8/8/22

<b>Bespreking</b>	<b>Actie</b>
1. Goedkeuring verslag vorige vergadering : geen opmerkingen	
2. Openstaande punten vorige vergaderingen	
a. 1.3.b Provinciale boetelijst 2022-2023 :	
i. C.22 : in het kader van de de polemieek rond de nieuwe regel zal momenteel geen extra financiële boete worden toegepast	
ii. C.26.2 medisch attest opsturen binnen de 3 werkdagen	
iii. C.33.23 & C.38.1 : verplaatsingskosten : € 0.4 / km	
iv. E.9.1.63 : toevoegen "of vroegtijdig of onverwittigd verlaten van Prov. Organisaties"	
b. 1.3.d Hervorming Jeugdreeksen : momenteel 7 ploegen ingeschreven	
3. Provinciale werking	
a. Clubs	
i. Rondvraag werking / verwachtingen / ondersteuning PC : Didier maakt een voorstel van planning en te bespreken onderwerpen	Didier
b. Secretariaat :	
i. Teneinde de situatie omtrent inschrijving VTTL Kortenaeken en Herman Craeninckx uit te klaren zal Didier met hen contact opnemen	Didier
ii. Er is geen reactie gekomen op de oproep in de nieuwsbrief voor nieuwe kandidaten voor de tuchtcommissie. De oproep wordt herhaald, aan de leden van het PC wordt gevraagd om potentiële kandidaten hierop aan te spreken en voorstel wordt gelanceerd om eventueel de clubs te verplichten om -naar analogie met de scheidsrechters- minimum één persoon per club hiertoe af te vaardigen (verder uit te werken indien geen kandidaten)	Allen
c. Penningmeester :	
i. De nieuwe volmachten werden aangevraagd.	
ii. Kasverslag : geen opmerkingen	
iii. Pieter stelt een voorstel tot opvolging budget voor : prima, hier en daar nog te verfijnen	Pieter
iv. Er dienen duidelijk afspraken gemaakt met Wesley inzake het budget voor de provinciale U12 jeugdtrainingen en de manier waarop dit zal worden aangerekend. Didier stuurt opnieuw vraag naar Wesley om de aanwezigheidslijsten van vorig jaar te bekomen (nog niet gekregen).	Didier
d. Interclub	
i. De interclub kalender is klaar en wordt eerstdaags online gezet <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Werchter vraagt om met 1 jeugd ploeg op zaterdagochtend 10u thuis te spelen : ok</li> <li>2. Voor de vernieuwde starterscompetitie zijn momenteel 7 ploegen ingeschreven</li> <li>3. de clubs die met meerdere ploegen in één reeks uitkomen zullen worden gevraagd deze onderlinge wedstrijden uiterlijk week 5 te spelen</li> </ol>	
ii. Voorstel tot afschaffen van artikel C.22 : Bart volgt op. Schraping van het artikel kan sowieso niet (nationaal gestemd), eventueel vraag tot toevoeging bvb : enkel de ploeg eronder is betrokken partij en dient de ff score te krijgen.	Bart

<ul style="list-style-type: none"> <li>iii. In het kader van het voorstel tot afschaffing van art. C.22 vraagt Michèle om ook de sanctie bij spelers met dubbele aansluiting die toch spelen te laten aanpassen</li> <li>e. Arbitrage <ul style="list-style-type: none"> <li>i. Klacht B-Criterium Dilbeek : Didier formuleert antwoord, stuurt rond ter discussie en verstuurt uiteindelijke antwoord</li> <li>ii. Criterium Diest : geen opmerkingen, alles vlot verlopen</li> <li>iii. Tornooi Pingkolo : er dreigt een probleem rond de aanduiding van scheidsrechters. Pieter bekijkt verder</li> <li>iv. Voorstel om stimuli uit te werken voor clubs die meerdere scheidsrechters aanleveren, bovenop de bestaande bijdrage voor clubs zonder scheidsrechter. Pieter houdt een brainstorming onder de actuele scheidsrechters en koppelt terug naar PC</li> <li>v. Kalender : AV LAC : 3/9 - PAC : 8/9 - Opleiding tornooileiding QLT Gent : 1/10 - Opleiding prov. scheidsrechters : 8/10</li> <li>vi. nieuwe pc voor arbitrage-doeleinden werd aangekocht, Pieter installeert</li> </ul> </li> <li>f. ICT <ul style="list-style-type: none"> <li>i. Ideeën vernieuwing provinciale website (ideeën, goede en slechte punten huidige website, prioriteiten, ...) : de verschillende mogelijkheden worden verder besproken.</li> </ul> </li> <li>g. PC <ul style="list-style-type: none"> <li>i. Opstellen charter missie &amp; visie PC : volgt na de consultatieronde bij de verschillende clubs</li> <li>ii. Implementatie sportieve visie / uitbouw : volgt na de consultatieronde bij de verschillende clubs</li> <li>iii. Sponsoring : geen reactie, oproep wordt herhaald in de volgende nieuwsbrief</li> </ul> </li> <li>h. Organisaties : zie ook e. Arbitrage</li> <li>4. Werkzaamheden VTTL <ul style="list-style-type: none"> <li>a. Verslag vorige vergadering <ul style="list-style-type: none"> <li>i. geen vergadering geweest</li> </ul> </li> <li>b. Agenda volgende vergadering : geen punten die voorafgaandelijk dienen besproken op het PC.</li> <li>c. Jeugdtrainingen stavaza : Aan Wesley wordt eveneens gevraagd om de aanwezigheden van de verschillende spelers op de provinciale U12 trainingen over te maken : nog geen reactie : Didier zal dit nogmaals vragen aan Wesley.</li> </ul> </li> <li>5. Werkzaamheden NR / NRvB <ul style="list-style-type: none"> <li>a. Verslag vorige vergadering <ul style="list-style-type: none"> <li>i. geen vergadering geweest</li> </ul> </li> <li>b. Agenda volgende vergadering : geen punten die voorafgaandelijk dienen besproken op het PC.</li> </ul> </li> <li>6. Varia : <ul style="list-style-type: none"> <li>a. Jeugdsubsidies 2021 : Didier dient het geheel te herberekenen adhv gegevens die we nog hebben (Michèle stuurt info naar Didier)</li> </ul> </li> </ul>	<p>Didier</p> <p>Pieter</p> <p>Allen</p> <p>Didier</p> <p>Didier / Michèle</p>
---	--

Voor het verslag,

(e-getekend)

Didier Bosman  
Voorzitter